
 
 

 

Acting together for Sustainable Development Goals (SDG´s) 

Konferencia  

na Ministerstve Zahraničných vecí a Európskych záležitostí v Bratislave 

 

Iste by Vás ako študentov strednej školy len tak ľahko nenapadlo oželieť exkurziu do 

keramikárne a namiesto nej ísť na konferenciu o udržateľnom rozvoji. Veď exkurzia je krátka 

a nič tam nemusíte robiť.  

My, Eliška Bohunická a Tatiana Svrčková z 3.E, sme však túto absurdnú vec urobili. Na 

konferencii v Bratislave sme boli dňa 30. 05. 2019 od rána 09:00 do 16:00 poobede.  

Nakoľko sa konferencia konala na Ministerstve, naše oblečenie bolo formálne. Rovnako tak 

naše správanie a vystupovanie. Na túto konferenciu sme boli osobne pozvané mládežníckym 

delegátom Slovenska v OSN, Dominikom Porvažníkom.  

Konferencia bola rozdelená na 5 základných blokov. Každý z nich bol niečím iný a špecifický. 

Celá prebiehala v anglickom jazyku, s ponukou prekladu cez slúchadlá. My sme ho však 

nepotrebovali.  

 

V 1. bloku konferenciu otvárali Richard Raši – zástupca premiéra pre Investície a Informatizáciu 

Slovenska a Miroslav Lajčák – minister zahraničných vecí spolu s Mirjana Spoliaric Egger, 

generálnu tajomníčku OSN.  

V 2. bloku  Od financovania rozvoja k financovaniu 

udržateľného rozvoja 

prebehla panelová diskusia, ktorá sa niesla v duchu 

napĺňania SDG´s z pohľadu politikov a politicky 

aktívnych ľudí. Rečníkmi boli napríklad Karla 

Wursterová, Ferenc Dancs, či Paulus Geraedts.  

 

 

 



 
 

V 3. bloku  Od sociálnej zodpovednosti podnikov k udržateľnosti podnikov 

sa panelová diskusia niesla v duchu napĺňania SDG´s podnikmi a podnikateľmi. Rečníkmi boli 

napríklad Sahba Sobhani – globálny programový poradca súkromného sektora v Istanbule, 

riaditeľ TESCO Slovensko – Martin Kuruc alebo Braňo tichý – riaditeľ o. z. Človek v ohrození.  

V 4. bloku  Od vzdelávania k udržateľnému rozvoju k miestnej aktivite 

sa hovorilo o napĺňaní SDG´s a spôsobmi ako vzdelávať mladých ľudí viac a lepšie na túto tému. 

Bol to pre nás najzaujímavejší blok nakoľko poznatky zo vzdelávania sú nám blízke a rečníci ako 

napríklad Dirk Van Damme či Monika Réti boli inšpiratívni a zdieľali s nami zaujímavé témy 

a poznatky.  

V 5. bloku túto konferenciu uzavrela Karla Wursterová svojou rečou. Z konferencie sme vycítili, 

že Slovensko robí pre napĺňanie týchto cieľov veľké kroky a nemali by sme sa porovnávať s inými 

krajinami. Ako mladá krajina V4 sme na dobrej ceste k lepšiemu zajtrajšku a aj my veríme, že 

z tohto chodníka nezídeme a naďalej budeme či už v EÚ alebo V4 pokračovať.  

Prínosom tejto konferencie bola nielen lekcia 

formálneho obliekania sa,  chôdze vo vysokých 

topánkach, ale aj správania sa. Na konferencii 

sme počuli mnoho informácií nielen o podnikoch 

a ich aktivitách ale aj o vzácnych poznatkoch 

pána Van Damme v oblasti vzdelávania. Počuť 

a vidieť dobré správy z environmentálnej 

a sociálnej oblasti nás zaujalo a považujeme to za 

veľmi zaujímavú a prínosnú náhradu exkurzie za 

keramikou.  
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